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Generalforsamling

Beslutningsprotokoll
1. Møtet er satt

18.08

2. Styret informerer
Dagsorden er godkjent ved akklamasjon.

Styret jobber for tiden med å planlegge Festmøte: 17. mai, som vil foregå på
nasjonaldagen kl. 19. Her vil nytt styre ta over makten, det vil bli festtale,
kunstneriske innslag og takk til de som takkes skal, Vi håper å se dere der, for å
feire nasjonaldagen med oss!

3. Politisk femminutt

4. Generalforsamling

4.1 Valg av ordstyrer
Annika Taule velges til ordstyrer for generalforsamlingen.
Sveinung Heide Vaskinn og Ingeborg Bringslid velges som protokollvitner.

4.2 Godkjenning av dagsorden
Dagsordenen for generalforsamlingen godkjennes ved akklamasjon.

4.3 Behandling av årsmelding for 2022
Rådet har behandlet Finansstyrets årsberetning for 2022. Rådet anbefaler
Storsalen å godkjenne årsberetning for 2022.

Årsberetningen ble godkjent ved akklamasjon.



4.4 Behandling av regnskap for 2022
Rådet har behandlet Finansstyrets regnskap for 2022. Rådet anbefaler Storsalen å
godkjenne regnskap for 2022.

Regnskapet ble godkjent ved akklamasjon.

4.6 Valg av medlemmer til finansstyret
Følgende medlemmer er innstilt til Finansstyret av Rådet:

- Leder (2 år): Monica Rolfsen
- Nestleder (supplering 1 år): Magnus Runnerstrøm
- Medlem (2 år): Live Wermundsen Mork
- Medlem (2 år): Kristoffer Meggelæ Pedersen

I møtet fremmet Dag Herrem følgende benkeforslag til nestleder: Live
Wermundsen Mork. Dette ble votert over med følgende resultat:

Antall Prosent

Live 104 80,6 %

Magnus 22 17,1 %

Blankt 3 2,3 %

Totalt 129 100%

Generalforsamlingen fattet følgende vedtak:
Monica Rolfsen ble valgt til leder av Finansstyret for 2 år ved akklamasjon.
Live Wermundsen Mork ble valgt til supplerende nestleder av Finansstyret for 1 år
ved urnevalg
Magnus Runnerstrøm ble valgt til styremedlem i Finansstyret for 2 år ved
akklamasjon.
Kristoffer Meggelæ Pedersen ble valgt til styremedlem i Finansstyret for 2 år ved
akklamasjon.

Etter generalforsamlingen har Finansstyret følgende sammensetning:
Monica Rolfsen- Leder - Valgperiode: 2023-2025
Live Wermundsen Mork - Nestleder - Valgperiode: 2023-2024
Magnus Runnerstrøm - Styremedlem - Valgperiode 2023-2025
Kristoffer Meggelæ Pedersen- Styremedlem - Valgperiode 2023-2025
Magnus Askeland - Styremedlem - Valgperiode: 2022-2024
Øyvind Hauge - Styremedlem - Valgperiode: 2022-2024
Astri Elgethun - Styremedlem (Studentersamfundets leder 17. mai 2023 - 2024)
Åsmund Stemland - Styremedlem (Gjengenes representant 2023- 2024)
Bendik Johansen - Styremedlem (Ansattes representant - Valgt av ansatte i mars
2020)



5. Pause

6. Behandling av lovendringsforslag
Lovendringsforslag 1

Avstemning skjer som regel ved håndsopprekning med medlemskort. Hemmelig
avstemning skal avholdes dersom minst ti medlemmer krever det. Ved valg der
det er kommet forslag om flere kandidater enn det som skal velges, skal
avstemningen være hemmelig. Ordstyreren skal si fra når avstemningen begynner
og når den slutter. Utenom dette tidsrommet kan ikke avstemning skje. Innenfor
dette tidsrommet kan ingen tale, dersom det ikke gjelder avstemningsordenen.

Lovendringsforslag 2

Avstemning skjer som regel ved håndsopprekning med medlemskort. Hemmelig
avstemning skal avholdes dersom minst ti medlemmer krever det. Ved valg der
det er kommet forslag om flere kandidater enn det som skal velges, skal
avstemningen være hemmelig, og skje med urnevalg. Ved urnevalg kan det ikke
stemmes ved forfall. Ordstyreren skal si fra når avstemningen begynner og når
den slutter. Utenom dette tidsrommet kan ikke avstemning skje. Innenfor dette
tidsrommet kan ingen tale, dersom det ikke gjelder avstemningsordenen.

Lovendringsforslag 3

Avstemning skjer som regel ved håndsopprekning med medlemskort. Skriftlig
avstemning skal avholdes dersom minst ti medlemmer krever det. Ved valg der
det er kommet forslag om flere kandidater enn det som skal velges, skal
avstemningen være skriftlig. Skriftlig avstemning skal være hemmelig.
Ordstyreren skal si fra når avstemningen begynner og når den slutter. Utenom
dette tidsrommet kan ikke avstemning skje. Innenfor dette tidsrommet kan ingen
tale, dersom det ikke gjelder avstemningsordenen. Det kan ikke stemmes ved
forfall.

Innlegg fra salen

6.1 Kari Bøckmann: hvis jeg ønsker at man skal være tilstede ved kandidatvalg,
men også vil stemme digitalt, hva skal jeg stemme da?

6.2 Daria Barjaktarevic: forslag 2 eller forslag 3.

6.3 Magne Halvorsen: Hva er kravet til hemmelig i hemmelig valg?

6.5 Linn Bruvik: Kan man stemme over stream?

6.6 Astri Elgethun: Står det noe i loven om at skriftlig votering sånn det står i dag
ikke kan tolkes som digital votering?

6.7 Daria Barjaktarevic: forslag tre er et signal på at organisasjonen vil utforske
andre voteringsmetoder

6.8 Ingeborg Bringslid: I utgangspunktet er Samfundet en gammel organisasjon.
Lovteksten er utdatert i formuleringer. Ønske om å modernisere lovteksten, som
gjør den enklere å forstå.



6.9 Ludvig: Hvordan ser det ut når vi skal stemme over dette etterpå?

6.10 Martin Dørum: Rådet tolker lovene. Kan Rådet endre tolkningene underveis?

6.11 Ingeborg Bringslid: det må finnes hjemmel i lovteksten for tolkningene som
gjøres, men tolkningene kan endres. Hvis praksisen endrer seg, vil
retningslinjeskrivet også oppdateres.

6.12 Norvald: så viktig sak at man ikke skal sette en maks på antall innlegg.

6.13 Ludvig: vil fortsatt ha svar på spørsmålet jeg stilte istad.

6.14 Åsmund Stemland: Foreslår å stemme forslagene opp mot hverandre før vi
votere det opp mot lovteksten.

6.15 Astrid: foreslå at vi holder oss til voteringsordnen slik det var foreslått. Vanlig
praksis å stemme over et forslag, så neste.

6.16 Dag Herrem: ønsker å snu voteringsordenen. Begynner å stemme for den
mest forsiktige, og så stemme for neste om det ikke går gjennom.

6.17 Cecilie: uenig i å endre voteringsordnenen fordi forslag 1 innebærer både
forslag 1 og 2, forslag 2 inneholder forslag 3.

Det voteres over endring i voteringsrekkefølge. Flertallet vedtok, ved
håndsopprekning av medlemskort, å beholde voteringsrekkefølgen slik
opprinnelig ble lagt frem fra Styret.

6.18 Jonas Strøm Scheie: hovedargument for å få gjennom et av forslagene er
fordi jeg vil snakke om det og høre fra kandidatene, ikke for å putte lapper i en
boks og vente på at noen forsvinner og kommer tilbake.

6.19 Berge Schwebs Bjørlo: Ønsker hemmelige, fri og upåvirkede valg i Storsalen.
Urnevalg møter disse kravene. Raskere stedlig votering kan være stemmemaskin.
Krever at man kjøper inn eller lager en maskin som det kreves høy tillitt til.
Pålegger Storsalen høy tillit. De som er engasjerte i valgene møter opp i Storsalen.
Fjernvotering gjør valgfusk og frihet lettere.

6.19.1 Jonas Strøm Scheie: som den eneste personen som har blitt kastet
siden 70-tallet, så kan jeg være enig i at fjernvotering er et problem.

6.19.2 Hilde: støtter at fjernvotering fjerner diskusjonen fra Storsalen , men
at man ikke er tilstede i salen betyr ikke at man ikke er engasjert.

6.20 Cecilie: ønsker å endre tiden på innlegget til fem minutter så alle kan få
snakke like mye.

6.20.1 Jonas Strøm Scheie: synes ikke det er nødvendig.

6.21 Cecilie: har kommet med et konkret forslag. Ønsker å stemme over å endre
dagsorden.

6.22 Ingeborg: ser ikke på det som en formell endring av dagsorden. Må
godkjennes med alminnelig flertall.

Vi beholder talertiden slik den står.



6.23 Astrid Hilling: synes det er for konspiratorisk at man skal gå inn og se på når
et medlemskort er aktivert. De som har fått tillit til å drive valgsystemet vårt må vi
kunne stole på. Det forslaget som gir mest rom for endring, gir oss rom til å tenke
mest nytt. Digital deltakelse finnes i dag. Gi oss muligheten til å finne ut av det.

6.23.1 Berge: meg personlig som har laget systemet som sjekker om du er
medlem eller ikke.

6.24 Magne: Berge har gode poenger, men vi stemmer ikke over stortingsvalg.
Hvilke interesser har vi av å drive valgfusk her? Er skeptisk til fjernvotering, men
ønsker digital opptelling i denne salen.

6.24.1 Mathias: flere hadde hatt interesse av å endre valget i en eller annen
retning da vi stemte om Equinor skulle være hovedsponsor eller ikke.

6.25 Andreas: flytter fra byen, men er allikevel medlem frem til 2025. Det er de
som er på huset her og er i byen som skal ha noe å si, ikke meg som sitter
hjemme i sofaen min i Oslo.

6.26 Tormod Gjestland: vet mange måter man kan manipulere valget på.

6.27 Norvald: er ikke så redd for juks og vanskeligheter. Elektronisk er fint, men det
har noen ekstra problemer. La de som er i salen stemme.

6.27.1 Jeg har aldri vært på et vors hvor vi har sett på stream og stemt på
resolusjonsforslag for lættis.

6.27.2 Det har jeg gjort.

6.28 Norvald: er ikke så redd for at folk følger med på stream, men tenk at du er
på valg og kan få andre til å stemme. Hvor engasjert må du være for å kunne
stemme? Foreslår at vi stemmer nei til alle forslagene som går på fjernvalg.

6.28.1 Sebastian: baserer seg på at man ikke stoler på at medlemmene ikke
kan ta valg utenfor Storsalen. Man kan diskutere og finne ut av ting som
angår Samfundet utenfor Storsalen.

6.28.2 Nora: vi som samfundet har en plikt i å være inkluderende. Må tenke
på de som ikke fysisk kommer seg inn på huset.

6.29 Åsmund: sliter med å få folk til Storsalen, men tror ikke det er fordi folk ikke er
engasjert. Har vært bortreist og sett på stream og tenkt at man gjerne skulle vært
til stede. Skal ha tillit til at folk bruker valgsystemet vi har rett og etter beste evne.

6.30 Camilla: synes at fjernvotering i teorien kan være nice. Skummelt å åpne for
fjernvotering som en helhet, da det åpner for at folk

6.30.1 Hilde: åpner for muligheten, men skal ikke votere over en løsning nå.
Dårlig gjort å votere bort muligheten fordi det ikke finnes en mulighet nå.

6.30.2 Nikolaus: ønsker å åpne for muligheten.

6.31 Astri: som påtroppende leder er det naturlig om dette går gjennom at jeg og
mitt styre jobber med dette videre. Er skeptisk til å åpne det opp, men hvis man
ikke finner noen gode løsninger så må det ikke endres. Tror vi mister flere enn vi
får tilbake om vi åpner for fjernvotering. Det kan heller være andre løsninger, og
jeg tror ikke fjernvotering er løsningen.



6.32 Linn: studerer ikke noe IT, men vet at det er mange som gjør. Hvordan
fungerte det under korona? Var det forsøk på fusk?

6.32.1 Per-Åsmund: vet ikke noe om fusk, men fikk mange meldinger om at
ingen ser på men stemte allikevel.

6.32.2 Magne Halvorsen: vet ikke om noe fusk som ble gjort under den
perioden vi hadde digital votering på grunn av pandemien.

6.33 Andrea: jeg sitter å tenker mye på to kontroversielle valg hvor folk ble dratt
med for å stemme fordi det var kontroversielt. Når man må være her blir man
tvunget til å være her og få med seg en nogenlunde nyansert diskusjon.

6.33.1 Ludvig: er ikke uvanlig at folk kommer inn fem minutter før valg,
stemmer, og går igjen.

6.33.2 Trygve: ser på det som direkte feil. Storsalen kan alltid kreve
strengere avstemning.

6.34 Sebastian: kan lage falske medlemmer eller gå inn i databasen og endre. Kan
gjøre det uten at noen finner ut av det.

6.34.1 Nora: må ha mer tiltro til de frivillige på Samfundet enn at man tror
de vil fuske og endre stemmer for noe de vil få gjennom. Vi er
oppegående mennesker.

6.34.2 Tormod: det kan du allerede gjøre i dag.

6.35 Sebastian: poenget er ikke å si at noen vil forsøke å fuske et valgsystem.
Poenget er basert på prinsipp. Det er ikke meningen at ITK eller hvem som helst
som drifter et slik system skal ha en sånn tillit. Mener ikke at man ikke skal stole
på ITK. Poenget er prinsipp og at det ikke er sånn man skal drive et valgsystem.

6.35.1 Norvald: ITK vil få ansvar for å drifte et sånt system, og det er de som
er mest skeptisk.

6.35.2 Nora: kan gjøre som man gjør med tellekorpset i dag, samle de i et
rom under votering.

6.36 Andrea: på forslag to kan man kreve at vi skal ha oppmøte, men i forslag en
finner jeg ikke noe lignende.

6.37 Ingeborg: I forslag to er det med frafall koblet til urnevalg. Per i dag er det
bare urnevalg fysisk i storsalen som er den hemmelige voteringsløsningen vi har.

6.38 Norvald: har jobbet mye med valgsystemet. Kom hit i dag for å stemme for
forslag tre. Etter å ha hørt på ting er det ikke forslag om noe konkret system. Vi
trenger ikke forslag tre for å få gjennom digital votering.

6.38.1 Jonas Strøm Scheie: det å stemme for forslag tre legger en
presedens for at man kan jobbe mot en digital urne. og ikke bli ved det
samme gamle. Hvis man gjør et aktivt valg i en retning, kan man jobbe mot
en endring.

6.39 Ingeborg: for at et lovforslag skal voteres over må det godkjennes formelt av
Rådet. Har fattet vedtak om at alle tre forslagene er formelt i orden.



For at et forslag skal voteres igjennom må det være minst 100 stemmer for og ⅔
flertall.

Forslag 1 fikk 27 stemmer for, og ble ikke vedtatt.

Forslag 2 fikk 97 stemmer for og ble ikke vedtatt.

Forslag 3 fikk 139 stemmer for, 12 stemmer mot og 0 blanke stemmer. Forslag 3
ble vedtatt.

7. Godkjenning av nytt Styre
Følgende medlemmer er innstilt til Styret 2023/2024:

● Politisk nestleder: Liva Rindom Tofte
● Organisatorisk nestleder: Nikolaus Wieland
● Kommunikasjon- og relasjonsansvarlig: Anna Vindenes
● Huskordinator: Sebastian Småland
● Samfundsmøte-ansvarlig: Katja Brødholt
● Debattansvarlig: Truls Carlson
● Internarrangementsansvarlig: Inga Diserud
● PR- Ansvarlig: Lan La

7.1 Tormod Gjestland: Hyggelig gjeng. Skulle ønske at jeg kunne få godkjent styret
mye før det er.

Styret godkjennes ved akklamasjon.

8. Presentasjon og godkjenning av livsvarige medlemmer
Styret legger frem vedtak om livsvarige medlemmer for godkjenning av
Storsalen. Vedtaket lyder som følger:

“Styret velger å innstille følgende personer til livsvarige medlemmer av
Studentersamfundet:

- Ingvild Oxaas Wie
- Håkon Eide
- Bent Heier Johansen
- Max Meinich
- Mathilde Breda Enkerud
- Elisabeth Nesttun Øyen”

Vedtaket godkjennes ved akklamasjon.

9. Presentasjon av gjengene på Samfundet

10. Takk til avtroppende leder av Finansstyret
Gratulasjoner fra Rådet og Styret.



10.1 Magne Mæhre: takk for samarbeidet.

10.2 Nils: var leder av finansstyret da Dag begynte i 2008. Takk for alt du har gjort
for FS og Samfundet.

10.3 Monica Rolfsen: FS mangler en pensjonistordning. Innfører herved en
pensjonistordning hvor Dag skal fortsette som finansstyets juridiske rådgiver.
10.4 Norvald: har mye å takke Dag for. Hadde ikke hatt det Samfundet vi har i dag
om det ikke var for deg.

10.5 Kari Bøckmann: stiller seg bak mye av det Karen Mjør sa på video. På vegne
av UKA vil jeg si tusen takk for innsatsen og for engasjementet.

11. Eventuelt
11.1 Jakob Mæhle Skjøtskift: i morgen har symforch og snaustrinda konsert i
Storsalen. Siste gang David Gavin Lee dirigerer symforch på konsert.

11.2 Øyvind: Vil nevne at farger og kontraster er vanskelig for wannabe
fargeblinde. Rød skrift på svart bakgrunn er umulig å lese. Ingen bilder med
synstolkning på samfundet.no.

11.3 Per-Åsmund: man får mye kunnskap og lærer mye ved å være intern på
Samfundet. En liten gruppe på skolen har laget en liten boks som gjør at Regi kan
styre fargen på mobilen til de i publikum. Det skal testes på søndag kl. 17.00 i
Storsalen. Håper noen kommer. Trenger mennesker med mobiler.

11.4 Thea: TKS var på en konkurranse i Budapest og tok med samtlige seire hjem.
Har konsert på fredag. Kom på konsert.

11.5 Jonas Strøm Scheie: Takk for gode råd, Dag. Fadderuke kick-off 15.08 skjer.
Hvis du har et band eller noe så send mail til Oda Liang.

12. Kritikk av møtet
12.1 Berge: vil berømme Rådet og Styret for utmerked arbeid med lovarbeidet.
Veldig ,veldig bra jobbet.

12.2 Live: vil gi kudos til Annika og resten av styret som har ledet oss gjennom en
noe kaotisk generalforsamling. Veldig god ordstyring.

12.3 Tormod. Ble mismatch mellom hva som ble votert over og hva som ble vist på
talerstolen.



12.4 Cecilie: synes det er synd på at vi ikke er forberedt på at alt kan skje. Gjelder
både i dag og på tidligere Samfundsmøter denne våren. Synes ikke det er bra at
man kan få lenger tid ved å melde inn sak på forhånd.

13. Møtet er hevet
Kl. 22.22.

_________________________ _________________________

Møteleder Referent
ANNIKA B. V. TAULE ODA LIANG

_________________________ _________________________

Protokollvitne Protokollvitne
SVEINUNG HEIDE VASKINN INGEBORG BRINGSLID


